

Dagsorden lokalrådsmøde 9. januar 2012

Deltagere: Linda, Dorrit, Martin, Anja, Tine

Afbud: Anita

| Pkt. | Emne | Tid |
|------|---|---------|
| 1. | <p>Orientering fra formanden</p> <p>a. Høring om skolestruktur – frist 10. januar 2012 Mit forslag eftersendes.</p> <p>b. VIF generalforsamling 27. februar 2012 kl. 19</p> <p>c. Mail til lokalrådet fra Vagn Nielsen i Gudum – mailen videresendes for sig selv til orientering</p> | 10 min. |
| 2. | <p>Økonomisk støtte til friskoleprojektet</p> <p>På møde i efteråret aftalte vi, at vi efter nytår skulle have dette punkt på igen, når vi kendte vores pengeforbrug i 2011. Det gør vi nu, så vi vil kunne tage stilling til om og hvor meget vi i givet fald vil støtte med.</p> | 5 min. |
| 3. | <p>Kommunens vindmølleplan, som udlægger to områder (ud af 6) hos os til opførelse af supervindmøller. Borgermøde om dette 26. januar 2012</p> <p>Hvem af os deltager i kommunens borgermøde?</p> <p>Skal vi tage initiativ til et lokalt borgermøde om emnet? Hvad gør vi? Se mere her: http://www.slagelse.dk/Nyheder/Nyhedsarkiv/2011/forslag+til+vindmoelleplan.htm</p> <p>Høringsfrist 13. februar 2012</p> | 15 min. |
| 4. | <p>Kommende arrangementer</p> <p>a. "Autokursus" – status</p> <p>b. Generalforsamling i lokalrådet – ja, nu er der ved at være gået et år siden sidst! Fastlæggelse af dato (inden 15. marts) og reklamerings.</p> <p>Snak om vedtægterne – vi har flere problemer med overholdelsen af dem, hvad gør vi? Vedtægterne er vedhæftet mailen.</p> <p>c. Skt. Hans – begyndende planlægning</p> <p>d. Sommerpicnic – begyndende planlægning</p> <p>e. Andet – hvad har vi støbeskeen?</p> | 20 min. |
| 5. | <p>Side til lokalbladet om os (sidste del) og reklame for kommende arrangementer – deadline er 31. januar 2012, udsendes i uge 10</p> | 5 min. |
| 6. | <p>Lokalbladets fremtid, når skolen sandsynligvis slipper tøjlerne. En ny form for</p> | 10 min. |

| | | |
|----|---|---------|
| | <p>samarbejde?</p> <p>Skal lokalrådet igen have en mere aktiv rolle? Møde med de andre tre aktører (VIF, kirke og VUK)?</p> | |
| 7. | <p>Hjemmeside.</p> <p>Vi har allerede nu en officiel hjemmeside for lokalrådet nemlig VoresVestermose.dk. I området er der imidlertid også en privat drevet hjemmeside, der forsøger at dække det lokale stof, så det er foreslået, at det drøftes, om der fremover kun skal være en og hvilken.</p> <p>Inden vi kan nå så langt er vi nødt til at tage en snak om vores krav til en side i forhold til f.eks. indhold og indflydelse på dette. Det er nødvendigt at en webmaster uden betingelser kan gå ind på de præmisser vi opstiller i lokalrådet, for at det kan være en hjemmeside vi lægger navn til.</p> | 10 min. |
| 8. | <p>Næste møde – herunder mødefrekvens og hvilke ugedage, det er muligt at mødes i det hele taget.</p> <p>Vi har meget svært ved at holde tiden, så som jeg ser, det har vi enten for få møder i forhold til vores emner og opgaver eller for meget af det sidste. Jeg ønsker, at vi lægger en fast plan et halvt år frem, og at nogle møder er åbne og at andre er lukkede. Uanset hvad vil åbne møder tage "længere" tid, hvis der skulle komme borgere for at deltage, og vi kan også have brug for at have personfølsomme ting på dagsordenen, der ikke kan behandles på et åbent møde.</p> <p>Det er heller ikke holdbart, at vi "konsekvent" holder møde en dag, hvor en eller flere af lokalrådets medlemmer er forhindret i at deltage. Det skal vi have rådet bod på. I må derfor gerne kunne give en opdatering i forhold til jeres kalendere.</p> | 10 min. |
| 9. | Eventuelt | 5 min. |